



Mr. Ali Marshad
Deputy Group CEO – Buy Side

SICO's Khaleej Equity Fund Distributes USD 3.78 Million, Delivering 9.3% Annualized Dividend Yield in 2026

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank with direct presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, today announced that its regional equity fund, the Khaleej Equity Fund (KEF), has distributed USD 3.78 million in dividends in 2026 to date. The payouts represent an annualized dividend yield of 9.3%, one of the strongest income distributions in the Fund's history, reflecting SICO's investment management capabilities in delivering income and long-term value to investors across regional capital markets.

The Fund completed two separate dividend payments during 2026, executed in May and July. The 2026 yield significantly exceeds historical levels, highlighting the strength of the Fund's distributable income and continuing its multi-year record of regular cash distributions to unit holders.

Established in March 2004, KEF provides investors with exposure to equities listed across the six GCC markets and other selected Middle Eastern markets. The Fund pursues long-term capital appreciation through a bottom-up, research-driven investment process focused on identifying fundamentally attractive companies trading below their intrinsic value, with an emphasis on balance sheet strength, sustainable cash generation and downside risk protection. Investments are held within a well-diversified portfolio.

Over its more than 20-year history, KEF has distributed a total of USD 12.0 million in dividends to investors. Since inception, the Fund has generated cumulative net returns of 602.1% and cumulative gross returns of 995.4%, reflecting sustained value creation for unit holders across market cycles. The Fund has delivered an annual average gross return of 13.4% over the past 20 years and 12.5% over the past 10 years, underscoring the consistency and resilience of its investment approach through varying market conditions.

Ali Marshad, Deputy Group CEO – Buy Side, commented: "The latest dividend distribution highlights our continued commitment to delivering sustainable income to investors while maintaining

a disciplined, long-term investment approach. Achieving a strong annualized dividend yield of 9.3% in 2026 reflects our confidence in the quality, resilience, and income-generating capabilities of the underlying portfolio, strengths that KEF has sustained for more than two decades and across a wide range of market conditions. By focusing on underlying balance sheet strength and balancing regular cash distributions with long-term capital appreciation, we have delivered consistent cash returns that directly reinforce SICO's broader income-oriented product strategy, including the recently launched SICO GCC Dividends Fund. This track record has been made possible by the continued trust and support of our investors."

SICO continues to expand its regional investment offering, with the Group currently managing five equity funds spanning conventional and Shariah-compliant strategies, including funds accessible to retail investors. Detailed information regarding the Khaleej Equity Fund, including its terms and conditions, is available on the SICO website.

– Ends –

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 8.9 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since its inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Disclaimer

Past distributions and performance are not indicative of future results and should not be relied upon as such. Future dividend distributions are not guaranteed and remain subject to the Fund's performance and non-objection of the Central Bank of Bahrain ("CBB"). The value of investments may fluctuate based on market performance and investors shall be aware that the amount originally invested may not be recoverable. This press release is for informational purposes only and does not constitute investment advice or an offer or solicitation to buy or sell any securities. Investors should review the Fund's Terms and Conditions/Offering Memorandum in full before making any investment decision.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis
Head of Corporate Communications, SICO
Direct Tel: (+973) 1751 5017
Email: noweis@sicobank.com



السيد علي مرشد
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة لأعمال إدارة
الأصول والاستثمارات الخاصة

صندوق سيكو لأسهم الخليج يوزع 3.78 مليون دولار أمريكي بعائد توزيعات سنوي قدره 9.3% في 2026

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يحظى بتواجد مباشر في البحرين والسعودية والامارات العربية المتحدة، اليوم عن قيام صندوقها الإقليمي للأسهم، صندوق أسهم الخليج، بتوزيع 3.78 مليون دولار أمريكي على المستثمرين منذ بداية عام 2026، محققاً عائد توزيعات سنوياً قدره 9.3%، وهو الأعلى في تاريخ الصندوق. ويعكس هذا الأداء قدرة الصندوق على توفير دخل منتظم للمستثمرين، إلى جانب تحقيق نمو في استثماراتهم على المدى الطويل.

وأجرى الصندوق توزيعين نقديين خلال عام 2026، في شهري مايو ويوليو، حيث تجاوز عائد التوزيعات المسجل هذا العام مستوياته التاريخية بشكل ملحوظ، ليواصل الصندوق بذلك سجله الممتد لسنوات في تقديم توزيعات نقدية منتظمة لحاملي الوحدات.

تأسس صندوق أسهم الخليج في مارس 2004، ويستثمر في أسواق الأسهم في دول مجلس التعاون الخليجي الست، إلى جانب عدد من الأسواق المختارة في منطقة الشرق الأوسط. ويتبنى الصندوق استراتيجية انتقاء الأسهم معتمداً على عمليات مكثفة للأبحاث، ويستثمر في الشركات التي يرى مدراء الاستثمار أنها مقومة بأقل من قيمتها، وأنها تملك هوامش أمان كافية تساعد على الحد من مخاطر انخفاض الاستثمار، مع إيلاء أهمية لقوة الميزانية واستدامة التدفقات النقدية. ويتم الاحتفاظ بالاستثمارات ضمن محفظة متنوعة.

وعلى مدى أكثر من 20 عاماً، بلغ إجمالي توزيعات الصندوق للمستثمرين 12.0 مليون دولار أمريكي. ومنذ تأسيسه، حقق الصندوق عائداً صافياً تراكمياً بلغ 602.1%، وعائداً إجمالياً تراكمياً بلغ 995.4%، بما يعكس قدرته على تحقيق قيمة مستدامة لحاملي الوحدات على اختلاف دورات السوق. كما بلغ متوسط العائد الإجمالي السنوي للصندوق 13.4% خلال العشرين عاماً الماضية، و 12.5% خلال السنوات العشر الماضية، مما يؤكد كفاءة ونجاح النهج الاستثماري الذي يتبعه الصندوق، وقدرته على تحقيق نتائج متسقة والتعامل مع مختلف ظروف السوق.

وبهذه المناسبة، قال السيد علي مرشد، نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة لأعمال إدارة الأصول والاستثمارات الخاصة: "يعكس عائد التوزيعات السنوي للصندوق والبالغ 9.3% في عام 2026 التزامنا المستمر بتوفير دخل مستدام لمستثمريننا، مع الحفاظ على نهج استثماري منضبط وطويل الأجل. ويستند هذا النهج إلى التركيز على قوة الميزانيات وتحقيق التوازن بين التوزيعات النقدية المنتظمة ونمو رأس المال على المدى الطويل، وقد أثبت نجاحه على مدى أكثر من عقدين وفي مختلف ظروف السوق. كما يدعم هذا الأداء توجه سيكو نحو توفير منتجات استثمارية مدرة للدخل، بما في ذلك صندوق سيكو الخليجي للتوزيعات الذي أطلقناه مؤخراً. ونعزز بالثقة التي يوليها لنا مستثمرونا ودعمهم المستمر على مر السنين."

تواصل سيكو توسيع نطاق منتجاتها الاستثمارية الإقليمية، حيث تدير المجموعة حالياً خمسة صناديق أسهم تشمل استراتيجيات تقليدية ومتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية، من بينها صناديق متاحة للمستثمرين الأفراد. وتتوفر المزيد من المعلومات حول صندوق سيكو لأسهم الخليج، بما في ذلك الشروط والأحكام، عبر الموقع الإلكتروني لسيكو.

- انتهى -

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 8.9 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسسية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

إبراء الذمة

لا يُعد الأداء السابق أو التوزيعات السابقة مؤشراً أو ضماناً للأداء أو النتائج المستقبلية، ولا ينبغي الاعتماد عليها كأساس لاتخاذ أي قرار استثماري. كما أن توزيعات الأرباح المستقبلية غير مضمونة، وتخضع لأداء الصندوق والحصول على عدم ممانعة مصرف البحرين المركزي ("المصرف") وفقاً للأنظمة والتعليمات المعمول بها. وقد ترتفع أو تنخفض قيمة الاستثمارات تبعاً لظروف وأداء الأسواق المالية، وقد لا يتمكن المستثمر من استرداد كامل المبلغ المستثمر أصلاً. أُعد هذا البيان الصحفي لأغراض معلوماتية فقط، ولا يُشكل نصيحة استثمارية أو عرضاً أو دعوة أو طلباً للاكتتاب في أو شراء أو بيع أي أوراق مالية. ويتعين على المستثمرين الاطلاع على الشروط والأحكام ومذكرة الطرح الخاصة بالصندوق وقراءتهما بالكامل قبل اتخاذ أي قرار استثماري.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس
مدير العلاقات العامة، سيكو
هاتف مباشر: (+973) 1751 5017
البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com